
Završeni radovi na
rekonstrukciji
kolovoznog zastora u
ulici Dimitrija Tucovića

Radovi na rekonstrukciji kolovoznog zastora u ulici Dimitrija
Tucovića, na deonici od Ibarske magistrale do semafora na
“Savezu“ uspešno su završene, rekao je prilikom obilaska
radova predsednik GO Lazarevac Bojan Sinđelić. Sinđelić je
istakao da se radovi izvode zahvaljujući sredstvima Vlade
Srbije.
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Radove na modernizaciji saobraćajnice od skretanja sa Ibarske magistrale ka Lazarevcu obišao je
predsednik GO Lazarevac Bojan Sinđelić, i istakao da se nakon pet dana rekonstrukcija ove
deonice privodi kraju. Sinđelić se istovremeno zahvalio građanima Lazarevca i svim učesnicima u
saobraćaju koji su tokom ove nedelje imali razumevanja i strpljenja i koristili alternativne pravce.

Koristim priliku da se zahvalim Vladi Republike Srbije i predsedniku Aleksandru
Vučiću koji su odvojili sredstva za ovu deonicu. Rešili smo ovu saobraćajnicu na
samom ulasku u gradu koja je najprometnija saobraćajnica na teritortiji naše
opštine – dodao je Sinđelić.
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Ova saobraćajnica je deo mesne zajednice “Dušan Petrović Šane“, a predsednik Milan Mihailović
najavio je nastavak radova na rekonstrukciji takozvanog Trećeg niza u ovom naselju.

Dužina deonice je 450 metara i predstavlja najkraću vezu između Lazarevca i Ibarske magistrale.
Nakon ovih radova već tokom naredne nedelje počinju radovi u Velikim Crljenima.
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Ekipa se seli na deonicu tkz. Rašića brdo u Velikim Crljenima. Obavestio bi građane
da asfaltiranje na ovoj deonici počinju u ponedeljak i zamolio ih da koriste
alternativne putne pravce – dodao je Bulatović.

Kako je rekao predsednik GO Lazarevac Bojan Sinđelić u toku su pregovori sa JP “Putevi Srbije“ i
kako se očekuje već tokom naredne godine počeće izgradnja kružnog toka kojim će biti regulisan
ulaz u Lazarevac i priključenje na Ibarsku magistralu.
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